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ZAPISNIK

sa 17. redovne godi5nje Skup5tine F{rvatske komore medicinskih sestara (u daljnjem tekstu:
Komora) odrLane 1. listopada 20X9. godine s podetkom u 12.00 sati u prostorijama
Nadbiskupijskog pastoralnog instituta, Kaptol 29a, Zagreb sa slijedeiim

Dnevnim redom:

l. Izbor radnog predsjedniStva, zapisnidara i ovjerovitelja zapisnika,
2. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Skup5tine HKMS,
3. Izvje5ie o radu u2019. godini,
4. Imenovanje dlanova Vijeia Komore,
5. Prijedlog i usvajanje zakljudnog raduna HKMS za 2018. godinu uz informaciju o

Upitniku o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrole za 2019. godinu,
6. Prijedlog i usvajanje Financijskog plana HKMS za 2020. godinu te izbor i imenovanje

revizorskog dru5tva za 2020.-202 1, godinu,
7. Razno.

Dnevni red je jednoglasno usvojen te je ustanovljen kvorum s nazodnihT4 delegata u Skup5tini
HKMS.

Adl) Izbor raclnog predsjedni5tva, zapisniiara i ovjerovitelja zapisnika
Za Elanove radnog predsjedni5tva predloZeni su: Tomislav Mijii, Jasminka Bektid HodZid i
Marko Strpi6. Zazapisnilara je predloZena Anastazija Sorii Urani6, aza ovjerovitelje zapisnika:
Irena Car Culjak i Vlasta Jerkovi6 . Prijedlozi su jednoglasno usvojeni.

Ad2) Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Skup5tine HKMS
Zaptsnik sa 16. sjednice SkupStine usvojen je jednoglasno.

Ad3) Izvje5de o radu u 2019. Godini
Delegati su pisano Izvje5ie s brojdanim pokazateljimazapimili zajedno s pozivom za SkupStinu.
Predsjednik Komore predstavio se nazodnim delegatima.
Po okondanoj raspravi Izvje5ie o radu za2019. godinujednoglasnoje usvojeno.



Ad4)
Imenovanje dlanova Vijeda Komore
Predsjednik je proditao imena kandidata za dlanove Vijeia Komore predloZene na skup5tinama
PodruZnica, a koji su se nakon toga predstavili nazodnim delgatima u Skup5tini HKMS.
Prijedlozi pristiigli iz PodruZnica jedrroglasno su usvojeni te su imenovani novi dlanovi Vijeia
Komore.

Ad5) Prijedlog i usvajan.je zakljutnog raiuna HKMS za 2018. godinu uz informaciju o
Upitniku o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontroleza 2018. godinu
Nadzorni odbor HKMS po izvr5enom pregledu financijskog poslovanja HKMS uputio je
delegatima u Sl<up5tini prijedlog usvajanja zakljudnog raduna 2a2078. godinu
Na sjednici Skup5tine prezentirano je revizorsko izvje56e, zakljudni radun te je delegatima dana
informacija o lUpitniku o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrole za 2018.
godinu.

Zakljudni radun HKMS 2a2018. godinu usvojen je rs tri suzdrlana glasa, a informaoija o Upitniku
primljena je zn:rnje.

Ad6) Frijedlog i usvajanje Financijskog plana HKMS za 2020. godinu i izbor i imenovanje
revizorskog d ru5tva za 2020-2021. godinu
Na sjednici je op5irno obrazloLen prijedlog Financijskog plana za 2019. godinu, kao i pisano
obrazloLenje.
Nakon prezentiranog prijedloga Financijskog plana otvorena je rasprava tijekom koje su
delegatima dana pcrja5rrjenja l<oja se oclnose na sljede6e teme:

- Financijski plan objavljen je na web stranici Komore i napravljen je sukladno zakonskim
propisima, odnosno Zakonu o radunovodstvu,

- Dodatno su poja5njene stavke: Financijskog plana, s naglaskom na one stavke koje se
odnose na pomoi za bolesne medicinske sestre, pomoi za Skolovarrje medicinskih sestara
i plaiartje kotizacije za medicinske sestre koje aktivno (kao predavadi) sudjeluju na
strudnim skupovima, pri demu je naglaSeno kako svrka medicinska sestra zamolbu za
plaianje kotizacije Salje osobno, sukladno Pravilniku o kriterijimazaplacanje kotizacije,

- NaglaSeno je kako 6e predsjednik osobno, kao i strudne sluZbe Komore vi5e raditi na
informiranju dlanstva o svim pogodnostima l<oje mogu dobiti od Komore.

Prijedlog Financijskog plana HKMS za2019, godinu usvojen je jednoglasno.
Delegatima je poja5njeno kako revizc,rska kuia BDO ima moguinost jo5 dvije godine obavljati
reviziju u Hrvatskoj komori medicinsl<ih sestara. Imenovanje revizorskog druStva usvojeno je uz
jedan suzdrZan glas.

Ad7) Razno
Pod ovom todkrrm delegati su dobili orlgovore napit,anjakako slijedi:
Clanovi Vijeia HKMS trebali bi izvijestiti o svim temama sa sjednica Vijeia HKMS svoje
PodruZnice dije skup5tine su ih izabrale.
Sazvat ie se sastanak predsjednika/predsjednica PodruZnica na kojem ie se raspravljati o ovom
pitanju, kako bi se dodatno unaprijedila suradnja izmedu predsjednika/predsjednica PodruZnica i

dlanova Vijeca HKMS, a radit ie se na tome da se dlanstvo doclatno informira izwedaKomore.
Komora se u mandatu prethodne preclsjednice i sada angalirala yezano uz problem priznavanja



koeficijenata za visoku strudnu spremu medicinsl<ih
pregovorima o pravima izradnog odnosa.
Sistematski pregledi medicinskih sestara su ovlasti
utjecati na ovo pitanje.

sestara, iako nemd ovlasti sudjelovati u

poslodavca i Kombra nema mogudnosti

U tijeku su pregovori s bankametvezarTo uz povoljnije kredite za medicinske sestre,
Pitanja pove6zrnja upisnih kvota za Skole za medicinske sestre i povoljnih uvjeta (npr.
sufinanciranje stanovanja) mogu se rje5avati na lokalnoj ruzini, bududi dd postoje Zupanije koje
su ova pitanja rije$ile,
Sve medicinske sestre koje u svom poslu provode zdravstvenu njegu obavezne su biti upisane u
Registar HKMS i imati Odobrenje za samostalan rad, ukljuduj,rii i mediiinske sestre koje rade
kao nastavnici ru Skolama ili zdravstveni voditelii u vrtidima.
Delegati su izvije5teni o tome da 6e se podetkom godine slati nove ponude za osiguranje pravne
za5tite i profesionalne odgovornosti,

Sjednicaje zavr5ila s radom u 13.10 sati.
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